
Kramer
Besluitenlijst Agendacommissie 9 januari 2024

Aanwezig
Raad: Wout van den Brink, Wim van Ginkel, Anna Christina Gräfin van der Schulenburg, Guus van 
Ginkel, Marcel Sturkenboom, Albert Kramer, Quirine van Mourik (vrz) en Ina Schutte (grif)
Overige aanwezigen: Frans Backhuijs (wnd burg), Bjørn van den Brink (secr)
Afwezig met kennisgeving: Joey van de Belt.

1. Opening en mededelingen; vaststellen agenda
Vastgesteld

2. Verslag Presidium 
4 december 2023 verslag, geen correcties.
Vragen n.a.v. het verslag: leverancier Gemeente Oplossingen heeft zich nog verder gebogen 
over het bufferingprobleem. Griffie voegt bericht hierover toe aan verslag, zodra dit is ontvangen.

3. Evaluatie vergadering 
- 7 december Uitwisseling: leden uit agendecommissie geven aan dat het een hoge graad van 
herhaling was, liever meer aan de slag met cases. Er wordt wel geconstateerd dat ambtenaren 
slag hebben gemaakt in het praktisch maken van de materie. Voor nieuwe raadsleden was 
aanpak nuttig. Tip aan werkgroep Omgevingswet om opmerkingen mee te nemen. 
- 14 december raadsvergadering: complimenten aan Frans Backhuijs, vergadering werd heel 
prettig voorgezeten. Streng met vriendelijke ondertoon.

4. Agenda's komende vergaderingen 
- 11 januari Uitwisseling over bestuurstraject. Deze wordt op 9 jan. voorbereid. 
   Voorzitter : Van Mourik; griffier Schutte. Andere opstelling van de raadzaal. Geen uitzending.
- 18 januari Informatieavond: conform. Voorzitter: Kramer en griffier: Schutte
- 25 januari Uitwisseling over Warmte en Energie. Voorzitter: Van Mourik en griffier: Breebaart.
- 1 februari Raadsvergadering. (kort presidium op 23 januari om 17.00 uur)

5. LTA en planning Uitwisselingen
Planning Uitwisselingen. 

- Werkbezoek Omthuis: fusie hoe is het gegaan hoe draait het nu, sociale huisvesting, 
prestatieafspraak 100 woningen in 2024, flexwoningen, Woondroom, statushouders, evt. 
Tabaksteeg Zuid..

LTA 
- Doorgenomen. 

6. Voortgangslijsten moties, toezeggingen en schr.vragen
Gräfin von der Schulenburg, Kramer en raadsadviseur kijken naar voortgangslijsten (Moties, 
Toezeggingen, Schr.vragen) en rapporteren. 
Lijsten zijn doorgenomen. Griffie plaatst de nieuwe overzichten op GO. 

7. Korte feedback op rapport Necker over Samenspel raad-college
Gelegenheid om te reflecteren op rapport i.r.t. het werk van de agendacommissie. 
Conclusie: 
Gedegen rapport, we moeten het zelf doen, met elkaar. Commissie staat positief tegenover 
advies voor een kleinere agendacommissie, maar dit moet aan goede spelregels en 
werkafspraken worden gekoppeld. Het kan bijdragen aan doelmatigheid. Maar betrokkenheid van
raadsleden bij de agendering is ook belangrijk. Wellicht angst om invloed op agenda te verliezen. 
Oplossen door juiste personen in commissie te kiezen en werkafspraken en afspraken over 
interactie. Daarnaast maakt men zich zorgen over het voorzitterschap. 
Uitwerking van advies moet groeien. We gaan proces in. 



8. Rondvraag
- Vraag over de ontwikkelingen van defensieterrein bij De Treek, opleidingscentrum en 

tankwerkplaats. Update volgt. College stelt reactie op nav kamerbrief. 

9. Planning gemeentepagina: 
- Doorgenomen.. 

10. Sluiting

Overzicht van de openstaande acties uit dit verslag:
Onderwerp Actie Nabericht 
Bufferingsproblematie bij 
livestream

Griffie voegt bericht van 
leverancier toe aan verslag. 

Voortgangslijsten update Advies van 
voorbereidingsgroepje wordt 
gevolgd. 

Griffie heeft lijsten conform 
verwerkt en geupload op GO,

Werkbezoek raad aan 
Omthuis

Werkbezoek wordt opgepakt. 
Onderwerpen:
fusie hoe is het gegaan hoe 
draait het nu, sociale 
huisvesting, prestatieafspraak 
100 woningen dit jaar, 
flexwoningen, Woondroom, 
statushouders, evt. Tabaksteeg 
Zuid. 

Griffie heeft verzoek neergelegd
bij Omthuis. 

Rondvraag:
Defensieterrein De Treek

College stelt reactie op inzake 
de kamerbrief en voortgang 
ontwikkeling defensieterrein bij 
De Treek.
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